



Ecology in Working Relationships

工作关系中的生态

... more awareness for better results 更多的认识，更好的结果

1. Improving Selfawareness and Relationships:

提高自我意识和人际关系

Who are we? 我们是谁?

Centers of Intelligence, Selfawareness, Knowledge of Human Nature, Enneagram, EnneaMotion, Psychology of Carl Jung, Differential Psychology, Human Grammar

智慧，自我意识，认识人性，九型人格学，九型动态，荣格心理学，差异心理学，人类语言知识及运用能力的中心。

2. Improving Teamwork & Leadership: *提高团队合作和领导力*

How can we work together efficiently? 我们如何一起有效地工作?

Intercultural Teamwork, Transactional Analysis, Nonviolent Communication, Conflicts, Leadership, Role Theory, Team Dynamics, Motivation, Delegation internationally

跨文化团队，相互作用分析（一种心理治疗方法），非暴力沟通，冲突，领导力，角色理论，团队动力，激励，国际性委派。

3. Improving Organization & Integral Globalization: 改进组织和整体全球化:

How can we align human needs, organizational priorities and contribution to the world?

我们如何调整人的需求，组织优先事项和给世界的贡献?

Principles of Efficient Management, Corporate Culture, Cultural Differences, Holistic World View, Unigram, Integral Personalities, Meditation, Presentation of Master Pieces

高效管理原则，企业文化，文化差异，整体的世界观，一元模型，整体人格，沉思疗法，代表作介绍

Global Certificate for Modules 1-3:

模块 1-3 的全球证书

Master in Working Relationships

掌握工作关系

Modules 1-3 can be booked separately, each module lasts 5 days,

模块 1-3 可以单独订购，每个模块持续 5 天。

module 1 and 2 include 6 coaching sessions each for every participant via Skype in english

模块 1 和 2 包含 6 个辅导课程，通过 SKYPE 用英语培训每个参加者。

with Patrick or Sabine, as a possible alternative with a colleague of them in chinese language.

由 Patrick 或 Sabine，他们的同事用中文作为一种可能的替代。

All training days include Taichi Chuan exercises and meditation for relaxation.

所有培训日包含太极拳练习和冥想放松。

ProGramm[®]
Institute for Working Relationships
www.pro-gramm.com

Patrick Ferrieux + **Sabine Gramm**
+33-687-685637 +49-172-7019717
pf@pro-gramm.com sg@pro-gramm.com

March 2016